

## MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, DECEMBER 5, 1973

(5)

[Text]

The Standing Committee on Miscellaneous Private Bills and Standing Orders met at 3:32 o'clock p.m., this day, the Chairman, Mr. Duquet, presiding.

*Members of the Committee present:* Messrs. Clermont, Duquet, Foster, McKenzie, Nelson, Railton, Scott, Smith (*Saint-Jean*).

*Witnesses:* Mr. Victor Railton, M.P., Sponsor of Bill S-7; Mr. Jeffrey King, Parliamentary Agent for The National Dental Examining Board of Canada.

The Committee proceeded to the examination of Bill S-7, An Act respecting The National Dental Examining Board.

On Clause 1—

Mr. Railton made a statement.

Mr. King answered questions.

Clause 1 carried.

Clause 2 carried.

On Clause 3—

Mr. Railton moved,—That Clause 3 be amended by deleting lines 6 to 9 on page 2 and substituting the following therefor:

“for a single national standard certificate of qualification for general practitioner dentists;”

After debate, the question being put on the said amendment, it was agreed to.

Clause 3, as amended, carried.

On Clause 4—

Mr. Railton moved,—That Clause 4 be amended by deleting lines 31 to 33 on page 2 and substituting the following therefor:

“practitioner dentists to ensure that the”

After debate, the question being put on the said amendment, it was agreed to.

Mr. Railton moved,—That Clause 4 be amended by deleting lines 5 to 7 on page 3 and substituting the following therefor:

“which a general practitioner dentist may obtain and”

And the question being put on the said amendment, it was agreed to.

Mr. Railton moved,—That Clause 4 be amended by deleting lines 23 and 24 on page 3 and substituting the following therefor:

“dentists;”

And the question being put on the said amendment, it was agreed to.

Mr. Railton moved,—That Clause 4 be amended by deleting lines 33 to 35 on page 3 and substituting the following therefor:

## PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 5 DÉCEMBRE 1973

(5)

[Traduction]

Le Comité permanent des bills privés en général et du Règlement se réunit aujourd'hui à 15 h 32 sous la présidence de M. Duquet.

*Membres du Comité présents:* MM. Clermont, Duquet, Foster, McKenzie, Nelson, Railton, Scott et Smith (*Saint-Jean*).

*Témoins:* M. Victor Railton, député, parrain du bill S-7; M. Jeffrey King, agent parlementaire du Bureau national d'examen dentaire du Canada.

Le Comité entreprend l'étude du bill S-7, Loi concernant *The National Dental Examining Board of Canada*.

Article 1—

M. Railton fait une déclaration.

M. King répond aux questions.

L'article 1 est adopté.

L'article 2 est adopté.

Article 3—

M. Railton propose,—Que l'article 3 soit modifié par le retranchement des lignes 6 à 10, à la page 2, et leur remplacement par ce qui suit:

«quises pour établir un seul standard national de certificat de compétence pour les dentistes spécialisés».

Après discussion, l'amendement proposé, mis aux voix, est adopté.

L'article 3, modifié, est adopté.

Article 4—

M. Railton propose,—Que l'article 4 soit modifié par le retranchement des lignes 36 à 39, à la page 2, et leur remplacement par ce qui suit:

«des dentistes non spécialisés de façon que les titres puissent être»

Après discussion, l'amendement proposé, mis aux voix, est adopté.

M. Railton propose,—Que l'article 4 soit modifié par le retranchement des lignes 9 à 11, à la page 3, et leur remplacement par ce qui suit:

«un dentiste non spécialisé peut obtenir»

L'amendement proposé, mis aux voix, est adopté.

M. Railton propose,—Que l'article 4 soit modifié par le retranchement des lignes 29 à 31, à la page 3, et leur remplacement par ce qui suit:

«cialisés».

L'amendement proposé, mis aux voix, est adopté.

M. Railton propose,—Que l'article 4 soit modifié par le retranchement des lignes 40 à 43, à la page 3, et leur remplacement par ce qui suit: